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Sociaal plan IJssportcentrum 
 

 

De VVD heeft met verbazing de Raadsinformatiebrief over het sociaal plan 

IJssportcentrum Eindhoven 2017 gelezen. 

De strekking van de inhoud van de brief is een -alweer- goudomrande 
regeling voor ambtenaren (een regeling voor 10 jaar aanvulling op salaris 
alsmede compensatie in de pensioensfeer') die door een beslissing van het 
college mogelijk boventallig zouden worden. 

Het maximale bedrag dat gemoeid is met deze regeling is 1.436.507,- Dit 

bedrag is voor 11 ambtenaren!  

De VVD vraagt zich af hoe deze regeling, die door maatschappelijk geld 

moet worden betaald, door dit college kunnen worden voorgesteld, terwijl 

de financiële situatie van de Gemeente abominabel is. De VVD heeft de 

volgende vragen voor het college:   

 

1. Kan het college uitleggen hoe deze regeling verantwoord kan 
worden in relatie tot de bezuinigingsopdracht binnen sport 

a. Zo ja; graag uitleg en welke gemeentelijk gedeelte deze 
kosten dan moet dragen. 

b. Zo nee; graag een gefundeerde uitleg. 

2. Kan de gemeente aangeven of de implementatie van 1 juli 2017 van 
deze regeling nog teruggedraaid kan worden. 

a. Zo ja, bent u bereid dit te doen; 

b. Zo nee, kunt u aangeven hoe deze regeling zich verhoud tot 
route 2014 
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3. Kunt u aangeven hoe deze regeling zich verhoud tot de 
mandaatregeling van de Raad. De VVD doelt dan met name over het 
budgetrecht. De gelden worden onttrokken uit het “budget 
garantieschalen”, maar worden (in)direct gebruikt voor de 
exploitatie van de ijsbaan. 

4. Is het college het met de VVD eens dat een integraal onderdeel van 
de mobiliteitsagenda voor ambtenaren het herplaatsen van 
ambtenaren op een andere functie is, zonder dat deze zulke hoge 
meerkosten tot gevolg heeft. 

a. Zo ja, kunt u aangeven waarom deze meerkosten sociaal plan 
niet in beeld zijn gebracht bij de besluitvorming  

b. Zo nee, kunt u aangeven wat de status dan is van de term : 
ambtenaar in algehele dienst, die per 1 jaanuari2013 is 
ingegaan 

5. Bent u het met de VVD eens, dat deze hoge meerkosten (verschil 
tussen de verschillende CAO’s en pensioenvoorziening) een betere 
afweging verdienden in relatie tot de totale exploitatiekosten van de 
ijsbaan? 

6. Kunt u aangegeven of u de nieuwste wetgeving omtrent 
ontslagrecht ambtenaren meegewogen hebt bij de berekening van 
deze regeling (wet normalisering rechtspositie ambtenaren) 

7. Is het college bereid om de ingangsdatum van de overeenkomst aan 
te houden totdat er in de raadscommissie over gesproken is 

 

 
Ceciel van Bergeijk 
Marcel Oosterveer 
Raadsleden VVD Eindhoven 
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Algemene opmerking: 
 

De VVD wil deze RIB zo spoedig mogelijk plaatsen op een mening 
vormende vergadering, waarbij de argumenten  om tot deze 
regeling te komen en de beantwoording van bovenstaande vragen, 
een belangrijk onderwerp van gesprek zijn. Tevens wil de VVD het 
presidium verzoeken om de totale finale (financiële) afweging rond 
de ijsbaan inclusief contracten met uitbaters en duur van de 
overeenkomsten op de ijsbaan besproken zal moeten worden. 

 


